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Maandag 23 oktober — Chiro Gaverke 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Fien Lippens (Chiro Leieland), Wannes Vandeweghe (Chiro Leieland), Anna Van De Maele 

(Scouts), Marie-Line Lyssens-Danneboom (Scouts), Marion Meerschaut (Scouts), León Castro (KSA Waregem), Marie 

Vandamme (KSA Waregem), Gilles Verroonen (HSC Thraso), Simon Coorevits (HSC Thraso), Matisse Dewitte (Chiro 

Desselgem/JH Jakkedoe), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Warre Christiaens (Chiro Desselgem/JH 

Jakkedoe), Nina Vandenhende (Chiro Oetsjiekoetsjie), Jelena Heernaert (Chiro Oetsjiekoetsjie), Britt Van De Vel-

de (Gewest Oe Est), Céline Struyve (Chiro Waregem Centrum), Luca Vanpoucke (Chiro Waregem Centrum), Emiel 

Eggermont (Chiro Waregem Centrum), Esther Allaert (Speelpleinwerking De Speeldooze), Stef Tijtgat (JH Den Uit-

vlucht/KAJ De Snaere), Lien Dessaux (Chiro Gaverke), Clemens Van Cauwenberghe (Chiro Gaverke), Tijl Bulthinck 

(Chiro Gaverke), Helena Libbrecht (Akabe Funk), Charlotte Verhelst (Akabe Funk), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Wa-

regem), Hannes Declercq (voorzitter jeugdraad), Flor Coussement (Jeugddienst), Simon Desmet (dagelijks be-

stuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Cindy Bésard (Dagelijks bestuur), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur),  Lu-

cas De Sloovere (dagelijks bestuur), Anouk Desloovere (dagelijks bestuur), Kamiel Tomme (dagelijks bestuur) 

Verontschuldigd: Jochem De Brandt (Jong CD&V), Jo Neirynck (Schepen van jeugd) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

 

Opmerking vorig verslag 

Jonas: Er stond een foutje in het verslag die hierdoor ook verkeerd werd overgenomen in de nieuwsbrief. De Kaf-

fiequiz wordt wel degelijk georganiseerd door Jong CD&V en niet door Jong VLD, wordt dus aangepast. 

 

Evaluatie Ontbijt/Nacht van de jeugdbeweging 

Ontbijt Dag van de jeugdbeweging:  

Hannes: Wie was er aanwezig? Hoe werd dit ervaren? 

Stef: Jammer van het slechte weer…  

Hannes: We zijn vergeten goed weer te bestellen...maar het heeft de mensen niet echt tegengehouden, denk ik? 

Qua alcoholgebruik is het dit jaar ook goed meegevallen, zeker? 

Flor: Het was een beetje zelfde als vorig jaar, bij de opkuis hebben we toch wel nog wat flessen gevonden. Eén 

persoon moest opgehaald worden door zijn moeder. Nog eens bedankt aan alle jeugdverenigingen die daarbij ge-

holpen hebben! 

 

Nacht Van De Jeugd 

Alicia: Wat vonden jullie goed of slecht? Andere opmerkingen? 

Lien: Waarom was het om 3 uur al gedaan?  

Alicia: 3 uur is een mooi uur om af te ronden. 

Simon: We waren ook maar met 6 om alles op te kuisen. 

Stef: Alle fuiven stoppen toch om 3 uur in Waregem? 

Hannes: Onze muziekvergunning liep inderdaad tot 3 uur en we zijn inderdaad maar met zes mensen om alles te 

organiseren en dit alles nog opkuisen én we waren al aanwezig van bij het ontbijt om 6.30u tot de dag erna zelfde 

uur, het was een lange dag voor ons… 
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Jonas: Dit is trouwens altijd zo bij een fuiven die doorgaan in een zaal van de stad, het schepencollege zal altijd 

een muziekvergunning toekennen tot 3.00u., behalve op oudejaarsavond. 

Flor: Oudejaarsavond is inderdaad een uitzondering en een vergunde zaal zoals de Expo.  

Stef: Met JH Den uitvlucht willen wij gerust weer helpen om promotie te maken voor de Nacht van de jeugd. We 

willen ook zeker helpen opkuisen. Een idee is om er een afterschool aan te koppelen. 

Hannes: Mooi van jullie! JH Jakkedoe heeft ook al gevraagd om volgend jaar samen te werken voor Dag van de 

jeugdbeweging en Nacht van de jeugd. Misschien kan er samengewerkt worden?  

Flor: Is iemand langsgekomen toen het rookalarm is afgegaan? Indien wel, dan zal je dat ook moeten betalen.  

Kamiel: Ja, er is iemand langsgekomen maar hij was wel nog chill naar ons toe, omdat hij ook wist dat wij er niets 

aan konden doen. De melders stonden op thermisch alarm maar zijn toch afgegaan. We hebben er een foto van 

genomen.  

Flor: Ok, ik schrijf het op want onze dienst Gebouwen had er al achter gevraagd.  

Cindy: Er was namelijk ook een feestje in de andere zaal waarbij zatte mensen naar buiten kwamen en hun siga-

ret al opstaken in de foyer. Het waren zeker niet ons bezoekers. Het systeem werkt gewoon nooit, vorig jaar heb-

ben we het ook voorgehad.  

Kamiel: Op de fuif van Nieuwenhove is het ook altijd miserie. 

Flor: Welke is er dan afgegaan?  

Cindy: Die in foyer, die kunnen ze blijkbaar niet omschakelen.  

 

Financieel 

Cindy: Een financiële update van de Nacht van de jeugd kan ik momenteel nog niet geven, omdat we de rekening 

van de drank en de zaal en de bekers nog niet hebben, maar momenteel ziet het er uit dat we een kleine 1000 

euro winst hebben. Dat is goed nieuws, want dat is geld dat we kunnen gebruiken voor de organisatie van de Dag 

van de jeugd.  

 

Coronasurplus 

Flor: Er moest nog geld verdeeld worden van de coronatoelage. De cultuurraad heeft deze toelage gewoon ver-

deeld volgens de normale subsidieverdeling. Er is een advies geschreven door de jeugdraad om dit geld niet zo-

maar uit te delen volgens de verdeelsleutel van het subsidiereglement. Daarom werd een nieuw reglement uitge-

schreven waarbij jeugdverengingen die werken rond maatschappelijke uitdagingen (milieu, ecologie, kansarmoe-

de,…) geld kunnen krijgen voor dossier die ze indienen. Verenigingen die een inspanning willen doen, kunnen dus 

hiervoor geld krijgen. Het reglement is redelijk goed uitgeschreven in een reglement maar er kwam nog een op-

merking bij het volgende: “Na goedkeuring van de subsidie kan de vereniging al de helft van het begrote bedrag al 

uitbetaald krijgen”. Dat zou betekenen dat je al een voorschot van de helft van de begrote kosten kan krijgen, 

zonder dat je hiervoor een factuur of ander bewijsstuk hebt ingediend. Wat doe je als een vereniging dat geld 

achterover slaat en nooit bewijstukken indient? Misschien is vooruitbetalen niet nodig? Voor we naar gemeente-

raad gaan wilde ik de jeugdraad hierover raadplegen. Een opmerking van onze directeur is: Wat doe je met ver-

enigingen die alles verkassen en gewoon stoppen jaar erna?  

Hannes: Wij hadden als bestuur het idee dat als we dat voorschot via dat reglement erdoor kregen, dat dit zou 

kunnen helpen om iets te realiseren met de geld, een duwtje in de rug. Maar misschien zeggen jullie dat een 

voorschot niet nodig is en dat het dus voor jullie oké is om dat geld achteraf te krijgen. 

Flor: De securitytoelage bijvoorbeeld werkt ook zo, je organiseert een fuif, je schiet zelf de kosten van de securi-

ty voor en achteraf krijgt je de helft van de kosten met een maximum van 500 euro terug.  

Stef: Wij zijn onze bovenverdieping in het jeugdhuis aan het verbouwen, dat is ook een openbare plaats voor onze 

leden. Kan deze toelage hiervoor dienen? 

Flor: Als dat een maatschappelijke uitdaging is, dan kan dat. Eens het regelement goedgekeurd is zullen er wel 

wat voorbeelden meegegeven worden van wat kan en wat niet.  

Stef: Welke type vormingen kunnen goedgekeurd worden onder dit reglement?  
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Flor: Als jullie een onderwerp kiezen dat een maatschappelijke uitdaging is en jullie geven hierrond een vorming, 

dan kan dat zeker. 

Hannes: Moet het rubriekje voorschot in het reglement blijven? 

Flor: We gaan stemmen. 

Advies jeugdraad: Voorschot niet nodig, wordt verwijderd uit het reglement.  

 

Debattle 

Hannes: Bataljong is een overkoepelende organisatie voor jeugdraden. Debattle is een traject van anderhalf jaar 

waarbij zij zullen ons helpen om een debat te organiseren met de politiek omdat de verkiezingen eraan komen. 

We gaan dat doen samen met Jeugdhuis Jakkedoe, waarschijnlijk zal dit doorgaan op vrijdag 27 september in de 

Schakelbox. We hebben de vraag ook gesteld aan JH Den Uitvlucht maar de voorzitter was er toen niet, maar jul-

lie kunnen bij de volgende vergadering zeker aansluiten. Vraag gerust na bij de Jakkedoe, zij zijn trekker hiervan. 

Debattle zal dus een debat over de lokale verkiezingen zijn, geleid door een moderator, waarbij jullie aanwezig 

mogen zijn en vragen kunnen stellen aan politici. We moeten dit nog iets meer uitwerken en nog eens luisteren 

bij de jeugd welke problemen zij ondervinden, zodanig dat we de politici kunnen voorbereiden. Zet het alvast in 

jullie agenda!  

 

Schaatspiste 

Flor: Normaal gezien hebben jullie allemaal een mail gehad om terug in te schrijven voor een chalet bij de 

schaatspiste. Als vereniging kan je een chalet gratis gebruiken en dat kan handig zijn handig als kasactie, dus rea-

geer daarop als je hiervan gebruik wil maken.  

Stef: Wij zaten met het idee dat het tof zou dat JH Jakkedoe en JH Den Uitvlucht dezelfde datum doorsturen. We 

praten al lang om meer samen te werken. Door de Waregemse jeugdhuizen samen te representeren, ziet de jeugd 

ook dat er meerdere jeugdhuizen zijn in Waregem.   

Flor: Dat kan, maar dan moet je inderdaad samen hetzelfde invullen.  

 

Dag van de jeugd 

Hannes: Zoals jullie allemaal weten hebben we de Dag van de jeugd losgetrokken van de Dag van de jeugdbewe-

ging en zal dit nu doorgaan op zondag 5 november van 14.00u tot 17.00u.  

Cindy: Het is een beetje hetzelfde als andere jaren, iedereen is weer welkom, er zijn vieruurtjes voorzien,… De 

verantwoordelijken van de jeugdbewegingen hebben een mailtje gekregen van mij om een activiteit door te stu-

ren die jullie willen begeleiden tijdens deze namiddag. De bedoeling dat elke jeugdbeweging een eigen activiteit 

voorziet, dat kan buiten of binnen. Chiro Gaverke wil de slackline doen, dat hebben ze al doorgestuurd. Er is ook 

vaak een schminkstandje, knutselen, quiz,… vanalles en nog wat, laat jullie fantasie de vrije loop gaan. Je kan 

best kiezen voor een activiteit die jullie in de jeugdbeweging doen want er komt ook jeugd die niet in jeugdbewe-

ging zit en het kan leuk zijn om hen kennis te laten maken met wat jullie doen. Dus graag op de mailtje reageren 

wat jullie willen doen, hoeveel plaats jullie hiervoor nodig hebben en of dit buiten of binnen zou doorgaan. Dan 

kunnen we de zaal weer schikken, want zullen ook weer veel springkastelen staan. Dit stond niet in het mailtje: 

willen jullie op voorhand doorgeven met hoeveel jullie ongeveer aanwezig zullen zijn per verengingen en per af-

deling? Dit voor de vieruurtjes. Dit jaar zullen we geen frisdrank meer doen. We gaan fruitsapjes geven. Als je nog 

materiaal nodig hebt van de uitleendienst, moet je dit aan Jonas laten weten.  

Hannes: Wacht daar a.u.b. niet te lang mee, het is al binnen twee weken. Wij moeten een plan kunnen maken, 

daarom gaan we dat snel moeten weten. 

 

Aanvullende agendapunten en varia 

Jonas: We organiseren voor de derde keer KLANKBAD: Zwemmen met live deejays. Dit gaat door op 17 november 

in Zwembad De Treffer. Dit is een deejaycontest voor beginnende deejays, geïnteresseerden kunnen zich hiervoor 

inschrijven. Tegelijkertijd zal er in het grote bad een (after work) zwemmarathon plaatsvinden. Van 18.00u. Tot 
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19.00u. kunnen Waregemse bedrijven meedoen. Het tweede uur, van 19.00u. tot 20.00u. is voorbehouden voor de 

Waregemse jeugdverenigingen, waarbij zes teams het tegen elkaar kunnen opnemen. Het laatste blok, van 

20.00u. tot 21.00u is voor de (water)sportclubs. Meteen na het zwemmen zijn er hapjes en cava voor de deelne-

mende verenigingen. De inschrijfprijs per team bedraagt 85 euro, minimum 6 deelnemers, maximum 12. Alle info 

vind je via: www.waregem.be/klankbad 

 

Na de herfstvakantie gaan we terug een inspectie doen van de jeugdlokalen. De eerste inspectie van het werkjaar 

doen we altijd aangekondigd, de volgende zal niet aangekondigd zijn. We doen deze inspecties om te kijken of de 

lokalen veilig zijn om werking in te geven. We letten onder andere op brandveiligheid, afvalbeheer, netheid, de-

fecten, inbraakpreventie en energieverbruik. Achteraf krijgen jullie een verslag hiervan met de opmerkingen en 

de werkpuntjes waarmee jullie aan de slag kunnen gaan.  

 

León: Een puntje dat we als KSA al een paar keer hebben aangehaald is de poort die we gevraagd hebben voor 

aan onze inkom. Er komt daar nog altijd veel afval terecht die niet van ons is, dat is ondertussen al een gewoonte 

geworden, maar onlangs hebben we zelfs pampers aangetroffen in onze vuilbak. We willen gerust helpen met die 

poort te zetten, maar zolang die poort er maar kan komen, want nu wordt daar vanalles gedumpt van afval. 

 

Evenementen 

− 11 november—Streekbierenavond HSC Thraso— JH ‘t Zwemb@ - 18.00u.  

− 11 november—Deejaycontest Beursfuif KSA —Bar Hermanos 

− 17 november: KLANKBAD + zwemmarathon voor jeugdverenigingen— Zwembad De Treffer 

− 18 november— Ouderavond KLJ Waregem— OC Nieuwenhove—19.00u.— 5 euro 

− 18 november—Dia-eetfestijn Chiro Gaverke  

− 19 november—Kaffiequiz Jong CD&V — SO Gaverke 

− 1 december— Warmste Scoutscafé – Scouts Waregem 

− 1 december— Nacht van Sint-Baco–Laas—JH Jakkedoe—gratis 

− 2 december — Pasta-avond en darttornooi— OC Nieuwenhove—organisatie Chiro Nieuwenhove 

 

 

Volgende Jeugdraad vergaderingen 2023-2024:  

− Maandag 27 november om 19.30u. bij Chiro Nieuwenhove  

− Maandag 18 december om 19.30u. bij Jeugdhuis Den Uitvlucht (Kerstjeugdraad met cadeautjes) 

− Maandag 22 januari om 19.30u. bij KLJ Waregem 

− Maandag 26 februari om 19.30u. bij Akabe Funk 

− Maandag 25 maart om 19.30u. Bij Chiro Leieland 

− Maandag 22 april om 19.30u. bij Speelplein De Speeldooze 

− Maandag 27 mei om 19.30u. bij Jeugdhuis Jakkedoe 

− Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum 

 

 

  

http://www.waregem.be/klankbad

